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PROTOKOLL FRÅN SAMMANTRÄDE DEN 9 DECEMBER 2010  

 
Plats:  Glasade gången, Tellusborgsvägen 71   
 

Närvarande: 

Gert Rosencrantz ordförande  SRF 

Ellinor Baurne ledamot  Attention 

Alice Hafn  ledamot  IFS 

Elena Pembrink ledamot  FHDBF 

Kerstin Hållbus  ledamot   RSMH 

 

Ingrid Widebäck avdelningschef social omsorg 

Inger Nilsson  sekreterare  social omsorg 
 

Förhinder: 

Vice ordförande Helmer Törnkvist, DHR och ledamoten Eva Larsson, FEB 
  

1.  Sammanträdets öppnande 

Ordförande Gert Rosencrantz hälsade de närvarande välkomna och öppnade 

mötet. Dagordningen fastställdes.  

 

2. Protokollsjustering  

Gert Rosencrantz och Kerstin Hållbus utsågs till protokollsjusterare.   

 

3. Information från stadsdelsförvaltningen 

a) Nämndärenden. Ingrid Widebäck informerade om de ärenden som ska 

behandlas på stadsdelsnämndens sammanträde den 16 december. Följande  

ärenden behandlades särskilt: 

 

 Utökade lokaler för den socialpsykiatriska gruppbostaden på Fruängens 

kyrkogata. Förvaltningen har fått hyra ett tredje våningsplan i fastigheten  

där gruppbostaden finns. Efter ombyggnad tillkommer nu fyra större och  

fyra mindre lägenheter för personer med psykisk funktionsnedsättning. De 

stora lägenheterna görs tillgängliga för personer i rullstol. Inflyttning beräknas 

kunna ske i februari-mars 2011. Tillgång till gemensamhetslokaler finns i  

den  befintliga gruppbostaden samt i köket på det nya våningsplanet. Grupp-

bostaden har bemanning dygnet runt och tillgång till sjuksköterska. – Rådet 

uttalade sin stora tillfredsställelse med tillskottet av lägenheter i gruppbostad.  

 

 Motion om planombudsman. Miljöpartiet vill stärka den demokratiska proces-

sen i stadsplanefrågor, bl.a. genom att inrätta en planombudsman i staden. 

Förvaltningen instämmer i att det är viktigt med demokratin kring nybygg-

nadsprojekt. Den områdesplan, som stadsdelsnämnden begärt för Aspudden 

och Midsommarkransen, kommer att genomföras under våren 2011. – Rådet 


